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内容概要

《第一天上学》
孩子社会化第一步的幽默指南
轻松缓解孩子迈入集体生活的紧张情绪 
快乐结交新朋友
内容简介：
啪嗒第一天上学，他担心要是交不到新朋友怎么办？
于是，他搬出各种不去上学的理由，却都被妈妈拒绝了。
没办法，啪嗒只好找个伴儿，他把宠物老鼠小木耳偷偷藏进了午餐盒里带到了学校。
一只老鼠在猫咪学校里引起了轩然大波！
啪嗒在学校的第一天过得太难忘了⋯⋯
Splat
The Cat
It's Splat the Cat's first day of school and he's
worried. What if he doesn't make any new friends? Just in case,
Splat decides to bring along his pet mouse, Seymour, and hides him
in his lunch box. The teacher, Mrs Wimpydimple, introduces Splat to
the class and he soon starts learning all his important cat
lessons. But when Seymour escapes and the cats do what cats do
(they chase mice!), Splat's worried again. Maybe now he'll lose all
his friends, old and new! Just in time, wise Mrs Wimpydimple takes
charge and teaches everyone an important new lesson! Maybe Cat
School is going to be ok after all!
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作者简介

畅销图画书“小羊罗素”和“啪嗒猫”系列的作者。
拥有莱斯特技术学院荣誉学士学位的他同时还涉足贺卡、陶制品、丝织品、文具、玻璃制品等设计领
域。
目前，他与同为艺术家的妻子莉兹一起住在英国拉特兰地区。

Rob Scotton studied at Leicester Polytechnic. He lives in
Rutland with his wife, Liz, who is also an artist. Rob only had to
look out of his studio window to find the inspiration for Russell
the Sheep. The rolling countryside surrounding his home is brimming
with sheep, other wildlife, sheep, rural beauty and more sheep!
Russell the Sheep is Rob's first picture book.
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